
Osadní výbor Kojetín 
 

Zápis z  1. schůze Osadního výboru Kojetín ze dne 4.1. 2019 

 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Mgr. Dalibor Váhala, Antonie Štěpánková, Ing. Ivo Miček, Stanislav Holub, Ing. 

Lenka Zrníková, Jaroslava Holubová, Aleš Gajdošík, Jiří Holub  

Omluveni: MUDr. Jakub Syrovátka, Stanislav Hrachovec, Lubomír Holub, Antonín David 

Občané: Jitka Rakušanová, Oldřich David, Ladislav Holub 

Za město Nový Jičín: Mgr. Ondřej Syrovátka, místostarosta města 

Dnešního dne bylo projednáno:  

1) Zahájení činnosti OV v novém volebním období 2018-2022 

Zastupitelstvem města Nový Jičín byli na jeho 2. zasedání, dne 18.12.2018 zvoleni členové osadního 

výboru místní části Kojetín. Tímto dnem byla zahájena jeho činnost. Jmenovitý seznam členů je přílohou 

č.1 zápisu. Dle sdělení města, v případě neomluvených neúčastí členů v průběhu volebního období lze 

rozhodnout o jejich odvolání.  

2) Zhodnocení dění v místní části za období 2014-2018 

Shrnutí činnosti je přílohou zápisu č. 2. 

K jednotlivým akcím byly sděleny doplňující informace a připomínky: 

Sečení pozemků v majetku města NJ – sečení je možné smluvně a za úplatu zajistit místními občany, 

město tímto požádalo o oslovení případných zájemců 

Autobusová zastávka na Čerťáku – při minimálním slunečním svitu během dne dochází následně 

k výpadkům osvětlení. Stává se zejména v zimním období. 

Autobusová zastávka „Pod Svincem“ - je využívána, dle sdělení města je v běhu zpracování PD na její 

trvalé provedení, včetně řešení zpětného směru na NJ.  

Závora proti vjezdu na louky u křížku Svinec - závora je v současné době neuzamčená, v prostoru byl 

zámek odstraněn HZS při hasebním zásahu. 

Majetkoprávně jsou narovnány nesrovnalosti s užíváním pozemků u dětského hřiště a ohniště výkupem 

části pozemku. 

Využití objektu bývalé hospody pro potřeby Kojetína – příznivé ohlasy bydlících občanů. Zamezeno 

hlučnosti, prostory jsou uklizeny a udržovány.  

Fungování MHD – návrhy na doplnění večerních - víkendových spojů lze prostřednictvím OV 

 

3) Priority oprav a investic pro volební období 2018 - 2022 

1. Stavební úpravy objektu bývalé hospody 

2. Zpevnění a rozšíření místní komunikace č.par. 625/1 (u č.p. 14, Bc. Bala)  

3. Opravy MK - lokální opravy včetně pokladu ve směru od č.p. 15 – č.p. 59 

4. Celoplošná oprava MK úsek od č.p. 13 – č.p. 31.  

5. Celoplošná oprava - výjezd z MK na silnici III/04818 ve směru Čerťák směr Kojetín u č.p. 45 

6. Dokončení úpravy prostoru ohniště  

7. Vybudování stálé zastávky pod Svincem vč. parkoviště  

8. Plán a úprava lokality Křížek, Svinec vrchol a odbočky k nim  

9. Dořešení umístění kontejnerů pro tříděný odpad 

10. Revitalizace skládky  

 



Osadní výbor Kojetín 
 

Ad 4) Upřesnění termínů a organizace kulturních a sportovních akcí 2019 

Uvedeno v příloze zápisu č. 3., drobné akce budou vyhlašovány oznámením v čekárně, e-mailem a na 

webu. 

Obměny akcí jsou možné dle návrhů členů OV nebo občanů, návrhy lze podat na e-mail: 

zrnik.l@tiscali.cz, nebo do schránky u vývěsky v čekárně autobusu.  

 

Ad 5) Majetkoprávní záměr č. 2683 

Projednání žádosti o odprodej pozemku parc.č.37/2, k.ú. Kojetín u St. Jičína p. Zdence Rosové, bytem 

Kojetín č.p.18.  

Hlasování OV: pro 8, proti 0, zdrželo se hlasování 1 

OV doporučuje pozemek odprodat. 

 

Ad 6) Návrhy a náměty na město NJ 

Autobusová zastávka na Čerťáku – z důvodu bezpečnosti osob na zastávce doporučujeme ověřit 

možnost doplnění elektropřípojky ve směru od st. el. sloupu pro vodárnu, případně ověřit možnost 

zkapacitnění baterií.  

Autobusová zástávka „Pod Svincem“ - při řešení zastávky doporučujeme řešit i případné zakomponování 

odstavné plochy podél štěrkové cesty na okraji lesa – např. šikmé stání a využít obratiště. 

Střecha přístřešku za hospodou a střecha objektů na hřišti vyžadují opravu krytiny. (Bylo narušeno při 

podzimní vichřici). V případě poskytnutí materiálu městem si OV a SK provede opravu vlastními silami. 

Závora proti vjezdu na louky u křížku Svinec - doporučujeme doplnit inf. tabuli s uvedením kontaktu na 

správce. 

 

Připomínka na potřebný ořez lípy pod Pikrit. mandlovci – v r. 2018 nebylo provedeno. 

 

OV požaduje aktuální informaci o stavu revitalizace skládky. Preferuje odstranění oplocení a srovnání 

ploch, obnovení příkopy. 

 

 

Ad6) Diskuze 

 

 

V  Kojetíně 4.1. 2019  

Zapsala Ing. Lenka Zrníková 


